
S-gruppen i Närsjukvården. 
 
Utlåtande och svar på initiativärende från Niklas Mattsson KD. 
 
 
"Vi Socialdemokrater är positiva till familjecentraler och det arbete som görs på dessa idag. 
Vi ser dock på denna fråga som ett mer strategiskt arbete utifrån behov, inte intresse. 
 
För oss är detta mer en fråga för Hälso- och sjukvårdsutskottet som tillsammans med 
kommunerna, under förutsättning att kommunerna ställer sig positiva, skulle kunna 
inventera och möjliggöra en etablering utifrån ett behov. Där behov finns och möjligheter 
ges ser vi såklart att vi med Barnavårdscentralerna i egen regi med fördel ska vara med. 
 
 
Vi föreslår därför att nämnden besluta enligt följande formulering; 
 
DNNS ser ingen möjlighet att genomföra familjecentralskonceptet inom nuvarande 
vårdvalsavtal. Nämnden beslutar därför: 
att översända Niklas Mattsons (KD) förslag kring intresset för familjecentraler till Hälso- och 
sjukvårdsutskottet för kännedom och vidare behandling. 

 
För Socialdemokratiska gruppen, Patrik T. Nilsson 

 


